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كه  است  معتقد  استقلال  مديرعامل   
سود  به  باشگاهش  اجاره  يا  واگذارى 
آبى پوشان نيست و بهتر بود دولت همچنان از 
سرخابى ها حمايت مى كرد. بهرام افشارزاده 
بحث  در  استقلال  وضعيت  آخرين  درباره 
مى دانم  كه  جايى  «تا  كرد:  عنوان  واگذارى 
احتمال دارد كه وضعيت استقلال تا حدى 
پورى  آقاى  ظاهرا  و  شود  روشن  امروز 
حسينى در مزايده پرسپوليس مطالبى درباره 
استقلال مى گويد، واقعا نمى دانم كه ماجراى 

واگذارى بالاخره به كجا مى رسد.»
عده اى  اينكه  درباره  سپاهان  سرمربى   
معتقدند اين تيم كار آسان ترى براى كسب 
عنوان قهرمانى در پيش دارد، بيان كرد: «اين 
كه  شده  عنوان  دليل  اين  به  موضوع 
تراكتورسازى با استقلال و نفت تهران بازى 
دارد و اين شايد معادلات را به سود ما رقم 
بزند. در هر حال ما به موفقيت تيم خودمان 
به  فكر مى كنيم و نفت مسجد سليمان هم 
موفقيت خودش. هر چند ما در بازى قبلى هم 
با شرايط جوى  در اهواز به ميدان رفتيم و 
بازى در خوزستان آشنا هستيم و اين موضوع 

به ما كمك مى كند.»
افشين  انتخاب   مهدى مهدوى كيا، درباره 
پيروانى و جواد نكونام به عنوان مدير اجرايى 
و دستيار كا ر لوس كى روش اظها ر كرد: «من 
در جايگاه تصميم گيرى نيستم، اما فكر مى كنم 
انتخاب هاى خوبى انجام شده است. افشين 
و  است  برخوردار  بالايى  تجربه  از  پيروانى 
اميدوارم بتواند به تيم  ملى كمك كند. جواد 
ارتباط  كادرفنى  و  بازيكنان  با  هم  نكونام 
خوبى دارد و همين موضوع مى تواند به او و 
زيادى  زمان  تيم  ملى  كند.  كمك  ملى  تيم 
پيش رو ندارد. به اعتقاد من بايد برنامه هاى 
آماده سازى را دنبال كنيم تا بتوانيم در نهايت 

مقتدرانه به جا م جها نى برويم.»
براى  يوفا  سوى  از  اتكينسون»  «مارتين   
رئال  و  يوونتوس  تيم هاى  ديدار  قضاوت 
داور  كمك  دو  است.  شده  انتخاب  مادريد 
و  مولاركى»  «مايكل  نام هاى  به  انگليسى 
«استفن چايلد» وى را در امر قضاوت يارى 

خواهند كرد.
در  آسيا  فوتبال  كنفدراسيون  كل  دبير   
تازه ترين اظهار نظر خود گفت: «با توجه به 
ميزبان  مى تواند  كشور  اين  چين،  امكانات 
بعدى آسيا در جام جهانى باشد.» وى ادامه 
داد: «فيفا بايد بداند فوتبال آسيا پيشرفت كرده 
ايران و آرژانتين در  بارز آن ديدار  و نمونه 
جام جهانى 2014 بود كه ايرانى ها مى توانستند 
داستان شكست يك بر صفر را با پيروزى يا 

نتيجه ديگر، عوض كنند.»
 امير عابدينى در مورد رد اهليت شركت 
استيل آذين به دليل بدهى بانكى در مزايده 
سرخابى ها تاكيد كرد:«بايد اين مسئله به ما 
ثابت شود. شايد بدهى معوقه مربوط به يكى 
از شركت هاى تابعه استيل آذين بوده است و 
البته در اين باره بايد تحقيق و بررسى انجام 
شود، اما خود شركت استيل آذين بدهى ندارد 

و شرايط شركت در مزايده را داشت.»

ورزش سينما سپيد

موسيقى سپيد

كتاب سپيد

سينماى ايران ضعف 
فيلمنامه نويسى دارد

در  ايران،  سينماى  بازيگر  غزالى،  عباس 
فيلم هاى  فيلمنامه  ضعف  به  اظهارنظرى 
ايرانى اشاره كرده و گفته است: «همان طور كه 
مى دانيد سينماى ما به شدت از ضعف فيلمنامه 
رنج مى برد؛ تا آنجا كه به خاطر فيلمنامه هاى 
در  حضور  بازيگران  از  بسيارى  ضعيف، 
فيلم ها را نمى پذيرند.» غزالى ادامه داد: «با 
احترام به تمام فيلمنامه نويسان كه بسيارى 
از آنها از دوستان صميمى بنده هستند، بايد 
بگويم كه متاسفانه در سينماى ما ضعف 
فيلمنامه نويسى، به شدت به چشم مى خورد، 
البته اين معضل در تمام دنيا هم وجود دارد. 
فيلمنامه بى ايراد كم داريم و كشور ما هم از 
اين موضوع مستثنى نيست. فيلمنامه هاى پر 
ايراد زياد داريم كه يكى از راه هاى درمان اين 
ضعف همين كارى است كه جشنواره فيلم 
شهر انجام داده است كه موجب مى شود تا 
بسيارى ترغيب شوند تا در اين جشنواره به 
رقابت بپردازند و به دنبال سوژه هاى جديد 
بروند كه اگر اتفاق افتد بخش عمده اى از كار 
را پيش برديم و با يك فيلم خوب هم روبرو 
خواهيم شد.» وى در پايان خاطرنشان كرد: 
نظر  از  مى خوانم  كه  فيلمنامه هايى  «اكثر 
كارگردانى و فيلمبردارى عالى هستند، اما 
قصه ندارند و اين درحالى است كه براى من 

فيلمنامه بسيار مهم است.»

نعمت اللهى 
به روى صحنه مى رود

كنسرت روزبه نعمت اللهى 28 ارديبهشت ماه 
سال جارى در سالن ميلاد نمايشگاه بين المللى 
تهران، در دو سانس برگزار مى شود. اين كنسرت  
با همراهى اركستر است و در اين اجراها از 
سازهاى بادى، زهى و سازهاى ايرانى استفاده 
خواهد شد. در كنسرت  نعمت اللهى منتخبى از 
قطعات چهار آلبوم «سرزمين مادرى»، «هفته 
عاشقى»، «عمو زنجيرباف» و «داروگ» اجرا 
مى شود. قطعه پرطرفدار «ايران خاك دليران» از 

مشهورترين آثار او به شمار مى رود.

كتاب دل نوشته هاى 
صابر ابر منتشر مى شود

ايران،  سينماى  و  تئاتر  بازيگر  ابر،  صابر 
به زودى كتابى را با عنوان «هر رازى را كه 
فاش مى كنى يك ماهى قرمز مى ميرد»، منتشر 
مى كند. اين بازيگر از جمله چهره هايى است 
كه خيلى زود به شبكه اينستاگرام پيوست و 
از همان ابتدا، با انتشار عكس هايى هنرى و 
دل نوشته هايى كه به همراه آنها با مخاطبانش 
در ميان مى گذاشت، با مردم ارتباط برقرار 
كرد. او مدتى پيش صد مورد از اين عكس ها 
را به همراه متون دل نوشته مربوط به آنها، در 
اختيار نشر ثالث قرار داد و حالا كتابش با 
عنوان «هر رازى را كه فاش مى كنى، يك ماهى 

قرمز مى ميرد»، به زودى به بازار مى آيد.

اولين چاپ 
«صد سال تنهايى» 

به سرقت رفت
اولين چاپ رمان «صد سال  از  نسخه اى 
تنهايى»، شاهكار ادبى گابريل گارسيا ماركز، 
در نمايشگاه كتاب بوگوتا كلمبيا دزديده 
شد. اين نمايشگاه كتاب كه از 22 آوريل تا 
روز گذشته در حال برگزارى بود، ياد و آثار 
«گابو»، نويسنده كلمبيايى برنده نوبل ادبيات 
را كه آوريل سال گذشته، از دنيا رفت، گرامى 
داشته است. «آلوارو كاستيلو گرانادا» مالك 
اين كتاب مسروقه است. در صفحه اول اين اثر 
نوشته شده: «به آلوارو كاستيلو، كتاب فروش 
پير، دوست تو از ديروز تا ابد، گابو.» طرح 
جلد اين نسخه از «صد سال تنهايى» با ديگر 
نسخه ها فرق داشت. روى جلد اين اثر قايقى 
احاطه شده توسط گياهان وحشى تصوير 

شده است.

سپيد: شامگاه يكشنبه آيين يكصدوچهارمين 
سالروز تولد «غلامحسين بنان» باحضور «فرهاد 
فخرالدينى»، خالق مجموعه «ياد يار مهربان» 
و «فريدون شهبازيان» با همت مركز موسيقى 
شد.  برگزار  تنديس  كتاب  شهر  در  بتهوون 
فرهاد فخرالدينى كه معمولا كمتر در محافل 
هنرى سخن مى گويد، در ابتداى صحبت هاى 
خود گفت: «بخش مهمى از موسيقى ملى ما 
را چهره هايى چون «روح االله خالقى»، «على 
تجويدى» و «غلامحسين بنان» تشكيل مى دادند. 
اينها فعاليت خود را در اركستر گل ها آغاز كردند 
و در آن دوره قطعاتى در اركستر اجرا شد كه 
زيبا ترين قطعات ملى ما محسوب مى شوند.»او 
ادامه داد: «قطعاتى كه در آن دوره در اركستر 
فارابى به رهبرى «مرتضى حنانه» اجرا مى شد نيز 
بخشى از موسيقى ملى ما محسوب مى شود. به 
نظر من همه اينها به اين دليل بخشى از موسيقى 
ايران و  از فرهنگ  ملى است، چون برگرفته 

نغمات ايرانى است.»

موسيقى ملى فراموش شده است
 اين آهنگساز درباره تغيير در موسيقى ملى با 
موسيقى  «روند  كرد:  عنوان  زمان،  گذشت 
گل هاى آن دوره تا به امروز بايد تغيير كند. 
متاسفانه در حال حاضر ما فضاى آن دوره را 
نداريم. روحيه اى را كه شاعران و آهنگسازان آن 
دوره داشتند الان نداريم. ياران عشق را فراموش 
كرده اند و به جاى آن، خشونت جايگزين شده، 

الان فقط قحط سالى محبت است.» 
فخرالدينى خاطرنشان كرد: «در آن دوره عشق 
حرف اول را مى زد. آهنگسازان و شاعران عاشق، 
آثارشان را عاشقانه و با مهر مى ساختند و از اينكه 
زمانه  مى بردند.  لذت  مى كردند،  كار  اين طور 
عوض شده و از يك جايى دوباره بايد شروع 
شود.» او تصريح كرد: «اميدوارم امكاناتى فراهم 
شود تا دوباره اين قطعات را اجرا كنيم. دلم به 
درد مى آيد مى بينم كه تلاش مى كنند اين آثار 
اجرا نشود. اين آثار فرهنگ ما است. چرا بايد 
موسيقى غربى 200 سال پيش در ايران اجرا شود، 
ولى قطعات موسيقى ملى به فراموشى سپرده 
شود؟ نقش موسيقى ملى براى مردم مثل ديوان 
حافظ خانه هايشان است. مردم موسيقى ملى را 

فراموش كرده اند.»

اظهارات فخرالدينى درباره ادغام 
سمفونيك تهران با اركستر ملى

آهنگساز سريال «امام على (ع)» به خاطره اى از 
بنان اشاره كرد و گفت: «تمامى قطعاتى كه بنان 
خوانده، خاطره و شنيدن آنها لذت بخش است. 
او را دائم در هنرستان و راديو مى ديدم. زمانى 
كه قرار بود يك رهبر به عنوان رهبر اركستر 
ملى راديو انتخاب شود، از هشت موسيقى دان، 
خواسته شد كه به سه نفر راى بدهند. در آن 
موقع من در اين عوالم نبودم و آنقدر جوان بودم 
كه چند كار را با هم انجام مى دادم، نوازندگى، 
آهنگسازى، تنظيم و رهبرى اركستر. در   همان 
گيرودار بنان من را ديد و گفت كه من به شما 
راى دادم و چند روز بعد هم مدير كل راديو من 
را خواستند و تبريك گفتند كه با اكثريت آرا راى 
آورده ام و براى اولين اين خبر را با مهر فراوان 

استاد بنان داد.» 
اركستر  ادغام  وضعيت  درباره  فخرالدينى 
سمفونيك و اركستر ملى به اظهار نظر پرداخت و 
تاكيد كرد: «موسيقى ملى بايد يك واحد مستقل 

و جدا با اركستر سمفونيك باشد. براى اينكه آنها، 
دو واحد تخصصى هستند. نوازندگان اركستر 
موسيقى ملى بايد با پرده هاى موسيقى آشنا باشند. 
در غير اين صورت نمى توان به نوازنده هاى آن 
اركستر ملى گفت.» او ادامه داد: من به چند دليل 
اين كار را نپذيرفتم، يكى اينكه استقبال مخاطب و 
دستمزد مناسب را طلب مى كردند و اينكه معتقد 
بودم نوازنده هاى اركستر ملى بايد با اركستر 
سمفونيك متفاوت باشد و الان هم روى حرفم 

هستم.»

مى خواهم اركستر خصوصى خودم را 
روى صحنه ببرم

رهبر اركستر ملى توضيح داد: «موسيقى ملى بيان 
خود را داشته و هركس كه موسيقى كلاسيك كار 
كرده، نمى تواند موسيقى ملى بزند. اين راهى كه 
پيش گرفته شده راه غلطى است و ثمر نخواهد 
داد، جز اينكه موسيقى ملى به انحراف كشيده 
مى شود، هيچ اتفاقى براى اركستر ملى نخواهد 
افتاد.» فخرالدينى اظهار كرد: «جاى خالقى، صبا، 

بنان و محجوبى خالى است. اينها با موسيقى 
ايران زندگى مى كردند. براى همين است كه 
نغمه هايشان به دل مخاطب مى نشيند و نمى توان 

گفت كه قطعات آنها ساختگى است.» 
موسيقى  در  نوازنده ها  «بعضى  كرد:  بيان  او 
و  داشتند  خارق العاده اى  توانايى هاى  ايران 
مى توانستند كارهاى بسيارى را بزنند. به طور 
مثال قبلا هنرمندانى نظير «رحمت االله بديعى» 
«ارسلان  امروز  و  بودند  صبا»  «ابوالحسن  و 
كامكار» چنين توانايى هايى دارد و   همان طور 
كه موسيقى ايرانى مى زنند، سمفونى 9 بتهوون 
را هم مى نوازند، ولى آيا همه داراى اين توانايى 
هستند؟» آهنگساز محموعه «كيف انگليسى» در 
ادامه افزود: «اركستر موسيقى ملى، نوازنده هاى 
خودش را مى خواهد. اما من خيلى دلم مى خواهد 
كه اركستر خصوصى خودم را به روى صحنه 

ببرم.»
 فخرالدينى در ادامه اظهاراتش درباره موسيقى 
ملى و نوازندگان ايرانى، تصريح كرد: «ريشه هاى 
اصلى ما گذشته خودمان است. ما بدون گذشته 
آينده اى نخواهيم داشت. حسن موسيقى ملى اين 
است كه تكرار نمى شود و كسانى كه مى گويند 

تكرار مى شود، تعصب بى جايى دارند.»

شهبازيان: بنان چيز ديگرى بود
در انتهاى اين برنامه فريدون شهبازيان درباره 
غلامحسين بنان، گفت: «با بنان سال ها در استوديو 
و اركستر ها كار كردم. او هميشه تمركز روى ضبط 
قطعات توليدى داشت.» اين آهنگساز عنوان 
كرد: «بنان اخلاق هاى ويژه اى داشت و زياد با 
 كسى صميمى نمى شد، ولى انسان بزرگى بود و   
همان طور كه مى دانيد با اركستر گل ها زنده 
خواندن كار هركسى نبود.» او ادامه داد: «آثارى 
كه با «روح االله خالقى» و اركستر گل ها ضبط 
كرديم، از بهترين هاى موسيقى بود و بهترين 
نوازندگان ايران در آن دوره عضو اركستر بودند. 
ضبط «مالتى ترك» سال 58 آمد، در آن دوره اين 
امكانات در راديو وجود نداشت و خواننده در 
كنار اركستر مى ايستاد و مى خواند كه كار خيلى 

سختى بود.»
«در چه  كرد:  انتها خاطرنشان  در   شهبازيان 
دوره اى خواننده اى با اين قدرت، تفكر، انديشه 
و صاحب موسيقى پيدا مى شود، خدا مى داند، 

مسلما بنان چيز ديگرى بود.»

حاشيــه ورزش

در شرايطى كه قرار بود، نام برنده مزايده باشگاه 
پرسپوليس ديروز اعلام شود، رئيس سازمان 
خصوصى سازى اعلام كرد كه مزايده خريد 
سهام باشگاه پرسپوليس هم برنده نداشت تا 
در مزايده چهارم سهام سرخابى ها دوباره براى 
فروش به مزايده گذاشته شوند. ميرعلى اشرف 
پورى حسينى با اعلام اين خبر كه مزايده خريد 
سهام باشگاه پرسپوليس برنده نداشت، گفت: «با 
بررسى مدارك و مستندات موجود، به اين نتيجه 
رسيديم كه شركت هاى خريدار سهام باشگاه 
پرسپوليس، شرايط لازم براى شركت در مزايده 
را نداشتند.»  وى در ادامه افزود: «شركت بهنام 
پيشرو مبلغ اوليه را با تاخير به حساب سازمان 
خصوصى سازى واريز كرد و شركت استيل آذين 
ايرانيان يكى از سه شرط لازم يعنى اهليت براى 
خريد سهام باشگاه پرسپوليس را نداشت.» رئيس 
سازمان خصوصى سازى همچنين از برگزارى 
مزايده چهارم فروش سهام دو باشگاه استقلال و 

پرسپوليس در روز 29 ارديبهشت ماه خبر داد.

نتيجه مزايده پرسپوليس 
اعلام شد

اظهارات فخرالدينى در سالروز تولد «بنان»

عشق فراموش شده و قحط سالى محبت است

نبرد پرسپوليس و نفت در آسيا براى صعود
و  ششم  هفته  پايانى از مرحله گروهى ايرنا: 

آسيا  قهرمانان  درحالى طى امروز و ليگ 
و فردا برگزار مى شود  پرسپوليس  كه 
مى توانند  در نفت  حضور  جواز 

هشتم  يك  نهايى را كسب كنند. مرحله 
ليگ  جارى  چندان فصل  آسيا  قهرمانان 
ايران  فوتبال  خوش يمن نبود، چراكه براى 

و  تبريز  فولادخوزستان با كسب تراكتورسازى 
و  انتظار  از  دور  ضعيف، پيش از برگزارى نتايج 

شانسى هفته پايانى مرحله گروهى،  و  شدند  حذف 
آينده، براى صعود ندارند. اين مسئله  فصل هاى  در  مى تواند 

ليگ قهرمانان آسيا را كاهش دهد.سهميه فوتبال ايران براى حضور در 
فولاد كه با سه امتياز در قعرجدول گروه C قرار دارد، امشب ميزبان لوكوموتيو تاشكند است 
و با پيروزى در اين ديدار مى تواند وداع آبرومندى با آسيا داشته باشد. تراكتورسازى تبريز 
،ديگر نماينده حذف شده ايران، نيز امشب و از گروه D ميهمان الاهلى امارات است. هرچند 
تراكتورسازى در اين سال ها يكى از تيم هاى مدعى فوتبال ايران بوده است، اما با نتايج خود در 
آسيا نشان داد كه هنوز مسير زيادى براى بزرگ شدن در مسابقات بين المللى دارد. تراكتورسازى 
در سه فصل متوالى نتوانست از گروه خود در ليگ قهرمانان آسيا صعود كند كه اين مسئله براى 

هواداران متعصب تبريزى نااميد كننده است.
اما چهارشنبه شب و از گروه A، پرسپوليس تهران در ورزشگاه آزادى ميزبان بنيادكار ازبكستان 
خواهد بود. برترى در مقابل بنيادكار كه حذف شده است، صعود سرخپوشان را قطعى خواهد 
كرد. حتى نماينده 9 امتيازى ايران با كسب تساوى نيز شانس زيادى براى صعود دارد. رايگان 
بودن اين ديدار براى تماشاگران مى تواند دوباره ورزشگاه آزادى را براى جشن صعود يك دست 

قرمزپوش كند و نخستين نماينده ايران را به مرحله يك هشتم نهايى برساند.
هرچند پرسپوليس در اين فصل نتايج قابل قبولى در ليگ برتر و جام حذفى كسب نكرده است، 
اما عملكرد نسبتا خوب در آسيا سبب شده تا هواداران اميد زيادى به صعود تيم خود داشته باشند. 
نگرانى برانكو ايوانكوويچ در اين ديدار غيبت محسن بنگر در خط دفاعى است، چراكه ديگر 

مدافعان تيمش در اين فصل متزلزل نشان داده اند.
و  سخت  ديدارى  در  تهران  نفت  ايران،  فوتبال  شايسته  نماينده  ديگر  شب   چهارشنبه 
سرنوشت ساز ميهمان العين امارات است. اين ديدار درحالى از گروه B برگزار خواهد شد 
كه العين 9 و نفت 8 امتيازى هستند، البته نماينده ايران مى تواند با كسب يك تساوى نيز راهى 
مرحله بعدى شود. نگرانى عليرضا منصوريان، سرمربى نفت در فصل جارى خستگى مفرط 
 نفرات تيمش از ديدارهاى متوالى در ليگ برتر، جام حذفى و آسيا است كه شايد براى آنان 

مشكل ساز شود. 
صعود پرسپوليس و نفت به مرحله يك هشتم نهايى ليگ قهرمانان آسيا مى تواند تاحدود زيادى 

ناكامى فولاد و تراكتورسازى را كمرنگ كند و مانع از كاهش سهميه فوتبال ايران شود.

مهر: تيم رئال مادريد اسپانيا، مدافع عنوان قهرمانى رقابت هاى ليگ قهرمانان اروپا، امشب در خانه 
قهرمان سرى آ، به ميدان مى رود. نكته جالب اين ديدار رويارويى دروازه بانان اسطوره اى اين دو باشگاه 
با يكديگر است. كهكشانى هاى اسپانيا، مى خواهند نخستين تيمى باشند كه از عنوان قهرمانى خود، 
در رقابت هاى ليگ قهرمانان اروپا دفاع مى كنند، اما اين تيم در ديدار با يوونتوس كار دشوارى پيش رو 
دارد. مردان «كارلو آنچلوتى» سه ساعت منتظر ماندند تا از سد اتلتيكو مادريد در مجموع دو بازى رفت 

و برگشت بگذرند و اكنون به تيم تدافعى ديگرى برخورده اند.
رئال سه شنبه شب با يووه اى روبه رو مى شود كه در فاصله چهار بازى به پايان رقابت هاى ليگ ايتاليا، 
به عنوان قهرمانى رسيده و در 34 بازى تنها 19 گل دريافت كرده است. خط دفاعى يووه در رقابت هاى 
ليگ قهرمانان اروپا هم عالى بوده و در 10 بازى فقط پنج گل دريافت كرده و شش بازى هم دروازه 
اين تيم بسته نگاه داشته شده است. سه مدافع مركزى يووه به نام هاى «جورجيو كيه لينى»، «آندره آ 
بارزاگلى» و «لئوناردو بونوچى»، چهار فصل است كه با يكديگر بازى مى كنند، هم در تيم يوونتوس 
و هم در تيم ملى ايتاليا. اين سه بازيكن چهار فصل پياپى است كه قهرمان سرى آ مى شوند. بونوچى در 
خصوص ديدار با رئال مادريد اظهار كرده است: «فكر مى كنيم ما بهترين خط دفاعى را در اختيار داريم. 

ما همديگر را به خوبى درك مى كنيم، چرا كه مدت زمان زيادى است با يكديگر بازى مى كنيم.»
اكنون پرسش اينجاست كه آيا اين خط دفاعى آنقدر خوب هست كه بتواند مقابل كريستيانو رونالدو 
كه در پيروزى سه بر دو مقابل سويا  بيست وپنجمين هت تريك خود را به انجام رساند، مقاومت 
كند؟ البته يوونتوس هم بايد نگران خط دفاعى رئال مادريد باشد. اين تيم از پيروزى 2 بر يك مقابل 
لودوگورتس در تاريخ اول اكتبر، هنوز در  هيچ بازى خارج از خانه گلى دريافت نكرده است. در واقع 

رئال مادريد 444 دقيقه است كه در بازى هاى خارج از خانه گل نخورده است.
اين دو تيم آخرين بار 12 سال پيش در مرحله نيمه نهايى با يكديگر رو به رو شدند. جايى كه يووه در 
مجموع دو ديدار رفت و برگشت با نتيجه چهار بر سه به برترى رسيد. از آن بازى فقط ايكر كاسياس 

مانده اند. يوونتوس و رئال مادريد در مجموع و لوئيجى بوفون در تركيب دو تيم باقى 
چارچوب 16 بار با يكديگر بازى كرده اند كه  در  ديدارها،  اين  همه 

بوده  اروپايى  است. اولين رويارويى اين دو رقابت هاى 
نهايى  چهارم  يك  در  فصل 62-1961 برگزار شد. تيم 
ديدار پايانى رقابت هاى ليگ اين دو تيم يك بار هم در 
با هم بازى كردند كه رئال موفق قهرمانان اروپا در سال 1998 

هفتمين قهرمانى خود در شد، حريف خود را ببرد و 
بگيرد. رئال مادريد و اين رقابت ها را جشن 
آخرين  بار فصل گذشته در يوونتوس 
با  گروهى  هم بازى كردند كه مرحله 
نتيجه رئال در بازى رفت  با  برنابئو  در 
برنده  يك  بر  شد و در تورين دو دو 
جدال امشب هيجان بر دو مساوى كرد. 

كهكشانى ها در جهنم بالايى دارد و بايد ديد 
رقم خواهند زد.تورين، چه نتيجه اى را 

پذيرايى بانوى پير از كهكشانى ها در جهنم تورين


